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Jan Kåredal, Landstinget i Östergötland  
Harald Lindström, Region Skåne 
Helena Holmstedt, Stockholms läns landsting 

 
Återbud:    
AnnChristin Sundberg, Västerbottens läns landsting  
Peter Lönnroth, Västra Götalandsregionen 
Jan Olsson, Örebro läns landsting 

 

Samarbete med Norge 
Generellt understödde tjänstemannarådet ett eventuellt samarbete med Norge. Man menade att 
ett sådant samarbete skulle innebära stora fördelar för båda parter. Ett antal specifika frågor 
berördes 

1. Avtalets längd 
Tjänstemannarådet instämde i uppfattningen att ett avtal inte skall vara kortare än 5 år. 
Då riskerna för undanträngning av svenska patienter bedömdes som låg menade man 
att ett längre avtal skulle vara en fördel för båda parter. Man menade dock att 
medicinska rådets uppfattning i frågan var avgörande. 

 

2. Antal noder från Norge 
Norge har framfört att man önskar ett samarbete kring den distribuerade kompetensen. 
Om Norge skall ha en nod eller fyra (vilket skulle innebära en nod per 
universitetssjukhus) överlåter man till medicinska rådet. 

 

3. Ekonomi 
Man anser att om Norge disponerar ett gantry av tre skall Norge stå för en tredjedel av 
årskostnaden. Tjänstemannarådet rekommenderar inte att Norge betalar en avgift 
därutöver. 
 

 
Vid pennan 
Leif Lyttkens 

 Skandinaviskt centrum för onkologisk behandling med protoner 
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